



大埔舊墟公立學校(寶湖道) Tai Po Old Market Public School (Plover Cove)

環境教育是廿一世紀重要的課題，因此本校銳意成為一所『綠』的學校，培育全校學生成為『綠色小領袖』。我們透過綠色學習環境的營造，環保課程的剪裁，多元化環保活動的設計，全方位社區服務的參與，讓學生掌握綠色觀念，實踐綠色生活，並將『綠』的種子散播到社區每一個角落。

Environmental education is an important issue of the 21st Century and we are keen to be a “green” school. We have different programmes to foster our students to become little “green” leaders. Through building up a green learning environment, tailoring the environmental curriculum, diversification of environmental activity design and participation to life-wide community services, our students can master the environmentally friendly concepts. They do not only live “green” but also spread the “green” seeds to every corner of the community.



有衣食活動—只取足夠的食物，減少浪費。
The needed amount of food is served to avoid wastage.



親子農耕—除了學生學習農務工作，家長也有機會參與種植活動。
Have fun learning to farm with parent participation.



無污染旅行—同學自備餐具和水樽，避免使用即棄用品，減少對地球的污染。
Environmentally friendly picnic — Bring our own cutlery and drinking bottles instead of disposable ones.



回收活動—同學積極參與各項回收活動，以3R行動實踐環保。
Recycling activities — Pupils actively participating in 3R recycling activities to protect the environment.